
     Protokół XXX/2016 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 05.12.2016 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 
 

Ad. 1   

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430.  

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach  / zał. 1,2,3,4 /. Na podstawie listy obecności  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad   

i podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 15  radnych/.   

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag został on przyjęty jednogłośnie   

w następującym brzmieniu:  

1. Sprawy regulaminowe : 

 a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,   

 b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

 c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2016 -2021, 

b/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2016 rok, 

c/ organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej,  administracyjnej i organizacyjnej  

    wskazanych jednostek organizacyjnych Gminy Lipusz, 

d/ przystąpienia do Partnerstwa dotyczącego współpracy jednostek samorządu terytorialnego  

    w celu realizacji projektu pn. „ Budowa odnawialnych źródeł energii w Gminie Lipusz 

    i Gminie Nowa Karczma”, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  

    Pomorskiego na lata 2014-2020. 
 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 
 

6. Wolne wnioski. 

 

7. Zamknięcie obrad 

 

Ad. 2  
Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy . /zał.nr 5 do prot./   

 

Ad. 4a 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lipusz na lata 2016 -2021, 



Szczegółowego omówienia zmian do wieloletniej prognozy finansowej dokonała Skarbnik 

Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 /zał. nr 6 do prot./ 

Ad. 4b 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz 

na 2016 rok. 

Omówienia zmian dokonał Wójt Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 /zał. nr 7 do prot./ 

Ad. 4c 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej,  administracyjnej i organizacyjnej wskazanych jednostek organizacyjnych Gminy Lipusz, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 /zał. nr 8 do prot./ 

Ad. 4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Partnerstwa 

dotyczącego współpracy jednostek samorządu terytorialnego w celu realizacji projektu pn. „ 

Budowa odnawialnych źródeł energii w Gminie Lipusz  i Gminie Nowa Karczma”, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie 

 /zał. nr 9 do prot./ 

Ad.6 

Radny Robert Klasa   -  czy wiadomo już kto będzie dowoził obiady do szkoły? 

Wójt  -  konkurs na dowóz posiłków nie został jeszcze ogłoszony. 

Przewodniczący Rady   - odczytał pocztę , która wpłynęła  do Rady Gminy : 

od Posła na Sejm RP Stanisława Gawłowskiego  w sprawie drogi krajowej nr 6   

/zał. nr 10 do prot./  

z  Kaszubsko – Kociewskiego Stowarzyszenia „ Gryf Pomorski”  oraz Poseł Anny Fotygi 

dotyczące dekomunizacyjnych nazw ulic./ zał. nr 11 i 12  do prot./  



Ad. 7 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany . Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 15 30  . 

 

 

 

 

   Protokołowała        Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska           Janusz Wawer 


